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RFSO 100002442 
Amendment #1 and Questions and Answers 

 
1)This amendment is to extend the closing date and time from September 8, 2015 at 2:00pm to September 22, 2015 at 2:00pm. 

1)Cette modification est pour prolonger la date de clôture du 8 septembre 2015 à 14h au 22 septembre 2015 à 14h. 

----------------------- 

2)Delete in its entirety the Security requirement check list attached at annex C  

Replace with the following:  

2) Supprimer la Liste de vérification des exigences relatives à la sécurité en entier à l’annexe C 

Remplacer par le document suivant :



 

  



 

  



 

3) Questions and Answer / Questions et Réponses 

Q1. For an offeror who wants to offer their services exclusively for the regions of the Province of Quebec and the Metropolitan Montreal 

Area where only English-as-a-second-language services will be needed, does  mandatory criterion M.7 apply or is it eliminated?   

 

In this situation, criterion M.7 does not apply to French.  

 

In the same case, for criterion P.1, does the offeror still have to name respondents for French as a second language since this service is not 

required?  

 

A1. Right, criterion P1 for French is not requested.  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Q1. Pour un offrant qui désire offrir ses services exclusivement pour la région de la province de Québec et le Montréal métropolitain où 

seulement des services en anglais langue seconde seront requis, est-ce que le critère obligatoire O.7.est maintenu ou éliminé?   

 

Dans cette situation, le critère O.7 ne s’applique pas pour le français. 

 

Dans le même cas, est-ce que pour le critère coté P.1. l’offrant doit quand même nommer des répondants pour le français langue seconde 

puisque ce service n’est pas requis?  

 

R1. Exact le critère coté P1 pour le français n’est pas demandé. 

 

 


